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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:1520 Elektroniska betalningar

Swish har blivit en vanligare betalningsform, ett bra sätt att betala små affärer 
med. På landsbygden säljs ofta en större mängd varor på sommaren, som 
exempelvis jordgubbar och dagsfärsk fisk. Tillgången till och möjligheten att 
betala med Swish är en viktig framgångsfaktor för att man snabbt, enkelt och 
sjyst ska kunna betala sina varor. 

Att landsbygdens entreprenörer har möjlighet att använda denna betalningsform 
är viktigt både för möjligheten att konkurrera och för säkerheten. Alternativet 
blir annars ofta kontanter, vilket är mer stöldbegärligt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

På vilket sätt arbetar statsrådet för att våra företagare på landsbygden ska kunna 
använda elektroniska betalningar i den utsträckning de önskar?

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-05
Besvaras senast
2017-06-14 kl. 12.00


